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Närvarande ledamöter  

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Pia Olsson, Riksförbundet för Social och Mental Hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

Ej närvarande 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Lena Huss, Riskförbundet för Social och Mental hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

 

I tjänsten närvarande 

Linus Olsson, bitr. avdelningschef 

Christer Bergman, sekreterare 

 

  

 

 

 

 

……………………….. 

Christer Bergman 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes. 

 

3. Val av protokolljusterare 
Pia Olsson utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 

september 

Linus Olsson gick igenom föredragningslistan. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

 

Punkt 4. Medborgarförslag om att 

iordningsställa en poetisk hörna på 

Observatoriekullen 

Platsen är otillgänglig och rådet önskar att det 

framgår i texten. 

 

Punkt 5. Tertialrapport 2 2016 
Rörande indikatorn Andel flickor som besöker Vasastans 

fritidsgård ska öka på s. 11 vill rådet veta om det finns 

barn och unga med funktionsnedsättning bland 

målgruppen. Förvaltningen får i uppdrag att undersöka det. 

Rådet anser även att indikatorn Andel av 

stadselsnämndens förskolor som har godkänd luftkvalité 

utifrån aktuella och godkända obligatoriska 
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ventilationskontroller på s. 26 är viktig att följa upp. Under 

rubriken sjukfrånvaro på s. 33 anser rådet det positivt att 

hälsofrämjande insatser med stöd av en extern 

samarbetspartner påbörjats. Rådet frågar vem den externa 

samarbetspartnern är vilket förvaltningen får i uppdrag att 

kolla upp och återrapportera. På samma sida står 

indikatorn Andel medarbetare som inte upplever sig 

diskriminerade på sin arbetsplats. Rådet anser att 

indikatorn är otydligt formulerad. Angående 4.6 

Stockholm är en tillgänglig stad för alla på s.40 anser rådet 

att rubriken är viktig. Under indikator Andel av nämndens 

lokaler som är skyltade med stadens grafiska profil på s. 

42 vill påpekar rådet att tillgänglighet inte nämns. 

 

Punkt 10. Strategi för Stockholm som smart 

och uppkopplad stad 2040 - remiss från 

kommunstyrelsen 

Tillgänglighetsaspekter saknas. Samt saknas i 

texten hur delaktighet ska ske när ekonomiska 

förutsättningar eller kunskap saknas.  

 

Punkt 11. Strategi och riktlinjer för hantering 

av fordon för kommunkoncernen Stockholms 

stad - remiss från kommunstyrelsen 

Strategin och riktlinjerna förklarar inte hur 

bilparken kan anpassas till en person med 

funktionsnedsättning. 

 

Punkt 15. En mer levande stadsmiljö under 

Stockholms broar. Motion Karin Ernlund (C) - 

remiss från kommunstyrelsen 

Tillgänglighetsaspekterna saknas. 

 

Punkt 16. Ett skyskrapeprogram för 

Stockholm. Motion av Karin Ernlund (C) - 

remiss från kommunstyrelsen 

Viktigt att tillgängligheten står med i dokumentet. 

Tillgänglighet och likabehandling ger en bättre 

miljö för alla. 

 

Punkt 18. Fruktlunder i staden. Motion Karin 

Ernlund (C) - remiss från kommunstyrelsen 
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Bra men viktigt att påpeka att odla i lådor då det 

är praktiskt för alla. 

 

Punkt 20. Vägledning för skyltar och ljus - 

remiss från stadsbyggnadskontoret 

Rådet kommenterade ärendet i förra protokollet 

och återkommer när vägledningens färgbilaga 

gåtts igenom. 

 

Punkt 22. Upphandlingsrapport av lokalvård 

och fönsterputs i enskilda hem inom Hemtjänst 

Norrmalm 

Rådet vill påpeka att det är av stor vikt att det är 

välorganiserat och fungerar i praktiken. Det måste 

ställas detaljerade kriterier vid upphandlingen. 

Rådet föreslår en prövoperiod där avtalet 

utvärderas och möjligen omförhandlas. 

 

5. Synpunkter på remisser 

Frågan bordlades. Arbete pågår i rådet med 

förslag till grundformuleringar 

 

6. Inför mötet med presidiet 

Rådet har en lista med frågor som skickas inför 

nästa möte. 

 

7. Förtydligande roll för rådet 

Frågan bordlades. Ett arbetsmöte bokas in innan 

mötet med presidiet. Datumförslag till mötet: 3 

oktober kl. 15:00 eller 11 oktober kl. 15:00. 

Mikael är sammankallande till mötet. 

 

8. Bevakningslistan 

Frågan bordlades.  

 

9. Övriga frågor 

a) Funktionshindersombudsmannen i 

Stockholms stad Riita-Leena Karlsson ska 

avtackas den 22 september. Rådet önskar 

uppmärksamma detta. Louise Lindström 

närvarar vid avtackningen. 
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10. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Rådet anser det bra att möteshandlingar skickas på 

post. 

 

11. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är måndag den 17 oktober 

kl. 15.00, med förmöte kl. 14.30. Nämndens 

presidium är inbjudna till mötet. 


